
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 19. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 170
I forlængelse af ministerens svar på (2012-13) alm. del – spm. 363 bedes mi-
nisteren uddybe, hvorfor standardisering af forbrugsmaterialer og komponen-
ter skulle være billigere ved en et-værftsløsning, idet det normalt er skibsty-
peinspektørerne, der specificerer materialer og der derfor ikke burde være no-
gen prisforskel på, om arbejdet foregår på ét eller to værfter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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